
  

AUDIT COMMITTEE

Nieuwsbrief audit committee mei 2023

Het audit committee heeft op 10 mei vergaderd. Met deze nieuwsbrief informeren we de 
raad over de onderwerpen die daar aan de orde zijn geweest. 

Nieuws van de accountant: voortgang controle jaarrekening loopt goed 
De accountant heeft het audit committee bijgepraat over de voortgang van de controle van 
de jaarrekening 2022 van de gemeente. Deze loopt goed, inclusief de samenwerking met de 
gemeentelijke organisatie. Belangrijk aandachtspunt is de eventueel te betalen compensatie 
aan studenten vanwege de hogere energielasten. Naar verwachting heeft dit grote invloed 
op het rekeningresultaat en de omvang van intensiveringen voor het komend jaar. Verder 
zijn er weer heel veel SISA-regelingen te controleren en vragen de grondexploitaties de 
nodige aandacht. 

Rechtmatigheidsverantwoording
Vanaf dit jaar is het de gemeente zelf die de rechtmatigheidscontrole moet uitvoeren en hier
een verklaring over moet afgeven. De afgelopen jaren deed de accountant dit. Aan de hand 
van een presentatie heeft het audit committee hierover met betrokken ambtenaren 
gesproken. Belangrijk punt is de verantwoordingsgrens: de grens waarboven het college 
afwijkingen moet opnemen in de rechtmatigheidsverantwoording. Het advies is om dit op 
3% (van de totale omvang van de begroting) te stellen. Het AC beraadt zich hier nog over. De
rapporteringstolerantie, de grens waarboven iedere individuele fout moet worden gemeld, 
blijft op 475.000 euro. Via de bedrijfsvoeringparagraaf van de rekening wordt de raad over 
deze eventuele fouten geïnformeerd. Later dit jaar kan de raad hierover een voorstel 
tegemoet zien. 
 
Compactere voortgangsrapportage en aanpassing enkele indicatoren 
Na het verbeteren van de aanbiedingsbrief bij de voortgangsrapportages is door betrokken 
ambtenaren gekeken naar verdere doorontwikkeling. Met het AC is daarom gesproken over 
het terugdringen van het aantal bijlagen en over het verhogen van de rapportagegrens van 
250.000 naar 500.000 euro op beleidsveldniveau. Het AC ziet hier kansen op verbetering en 
is benieuwd hoe de raad de eerstvolgende voortgangsrapportage ervaart. Ook kwamen 
enkele te wijzigen indicatoren voor de begroting 2024 aan de orde, het AC gaat hier nog 
even goed naar kijken.  

Werkbezoek  van AC en financieel woordvoerders fracties aan financiële organisatie op 31 
mei a.s.  
Hoe wordt een factuur verwerkt? Welke innovaties worden toegepast bij het 
controleproces? Welke ontwikkelingen zijn er bij de afdeling financiën? Om op die vragen 
voor de raad meer inzicht te bieden is er een werkbezoek aan de afdeling financiën van de 
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gemeente op woensdag 31 mei van 10-12 uur. Nadere info en een programma volgen op 
korte termijn. U bent hierbij van harte welkom. 

Tot slot
Vragen naar aanleiding van deze nieuwsbrief? Neem dan contact op met voorzitter Elisabeth
Akkerman of secretaris Peter Kommerij. Voor meer informatie verwijzen we naar het verslag
van deze AC-bijeenkomst, hier te vinden (op het RIS onder de map dossiers). 
    

Colofon:
Nieuwsbrief audit committee mei 2023
Leden van het audit committee: Leendert van der Laan, 
Dennis Ram, Joren van Veen, Hans Moerkerk, Jeffry van Hoorn, 
Sten Wennink en Elisabeth Akkerman (voorzitter).
Ambtelijke ondersteuning vanuit de griffie: Peter Kommerij. 
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https://gemeenteraad.groningen.nl/Documenten/besluitenlijst-AC-10-mei-2023.pdf

